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Protokół nr 6/2011 
posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

w dniu 28 lutego 2011 roku w Urzędzie Miejskim w Suwałkach,  
ul. Mickiewicza 1, pokój nr 146, w godz. od  1640 do 1700. 

 
Obecni członkowie Komisji: 
1. Zdzisław Przełomiec – przewodniczący, 
2. Zbigniew Roman De – Mezer,   
3. Zdzisław Koncewicz – wiceprzewodniczący, 
4. Włodzimierz Marczewski,  
5. Agnieszka Rzatkowska, 
6. Andrzej Turowski,       
7. Tadeusz Zamaro,   

w posiedzeniu udział wzięli:  
1. Marek Buczyński – zastępca prezydenta, 
2. Łukasz Kurzyna – zastępca prezydenta, 
3. Wiesław Stelmach – skarbnik miasta. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Do protokołu nr 5/2011 posiedzenia Komisji z 17 lutego 2011 roku nie 
wniesiono uwag, wobec czego protokół został przyjęty przez Komisję. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Przełomiec – powitał zebranych i zapytał 
o uwagi do przesłanego wraz z materiałami porządku obrad. Radni nie wnieśli 
uwag i przyjęli następujący porządek:  

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 
2011r. 

2. Wolne wnioski. 
 
Ad pkt. 1 – projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2011 rok – 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Wiesław Stelmach stwierdził, Ŝe w zasadzie zmiany zaproponowane w 
projekcie uchwały wynikają z dzisiejszych obrad – jeŜeli na sesji będzie podjęta 
uchwała w sprawie upamiętnienia ofiar zbrodni katyńskiej i tragedii 
smoleńskiej, wówczas zmiany będą potrzebne, jeŜeli natomiast nie będzie 
podjęta – stanie się bezprzedmiotowa. 
 
Zbigniew De – Mezer zapytał o realizację uchwały nr XLIX/450/2010 Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 23 czerwca 2010 roku w sprawie podjęcia działań 
upamiętniających ofiary katastrofy lotniczej i jak przebiegała zbiórka pieniędzy 
na realizację projektu. 
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Wiesław Stelmach stwierdził, Ŝe zbiórka publiczna nie została ogłoszona, nie 
było więc Ŝadnych wpływów. 
 
Zbigniew Roman De – Mezer - czyli uchwała nie była realizowana. 
 
Marek Buczyński – pierwszym etapem realizacji uchwały było powołanie 
zespołu, który spotkał się 7 września 2010 roku. Podczas dyskusji zespół ustalił, 
Ŝe zmiany wymaga treść napisu. RównieŜ lokalizacja budziła kontrowersje. 
Uczestnicy zobowiązali pana Wiesława Stelmach pełniącego funkcję prezydenta 
miasta, aby radnym nowej kadencji przekazał ustalenia zespołu.  
Skład zespołu stanowili: Wiesław Stelmach, Alicja Andrulewicz, Stanisław 
Kulikowski, Andrzej Matusiewicz, Andrzej Turowski, Tadeusz Zamaro. 
W dniu 7 stycznia br. pan Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta przekazał 
przewodniczącemu Rady Miejskiej wszystkie ustalenia.  
 
Tadeusz Zamaro dodał, Ŝe konserwator zabytków zakwestionował lokalizację i 
z tego powody ksiądz Jarema Sykulski zaproponował miejsce w części leŜącej 
przy kościele Najświętszego Serca Pana Jezusa. Teren wokół kościoła jest 
porządkowany i przygotowywany do uroczystości związanych z 300 – leciem 
powstania kościoła w Suwałkach. Na takie rozwiązanie uczestnicy spotkania 
zgodzili się. Okazało się, Ŝe pomysł nie moŜe być zrealizowany, gdyŜ Episkopat 
Polski podjął decyzję, Ŝe tablic związanych ze Smoleńskiem nie moŜna 
umieszczać w i na kościołach. Wynikiem tych okoliczności jest decyzja  
o upamiętnieniu tragedii smoleńskiej na cmentarzu.  
 
Zdzisław Przełomiec zapytał, co stanowi koszt 10 tys. zł, które są zapisane w 
budŜecie. 
 
Marek Buczyński – ta kwota jest przewidziana na sfinansowanie wymurowania 
na cmentarzu miejsca na dwie urny z ziemią przywiezioną z Katynia oraz spod 
Smoleńska. 
 
Komisja w głosowaniu: „za” – 7 radnych /jednogłośnie/ pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na2011 rok – 
opinia stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad pkt. 2 – wolne wnioski. 
Wolnych wniosków nie zgłoszono na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:              Przewodniczący 

     Komisji  Finansowo-BudŜetowej 
Anna Prusinowska             Rady Miejskiej w Suwałkach 
Podinspektor BRM                 

           Zdzisław  Przełomiec  


